
P r o t o k ó ł   Nr  XVII/ 2008 
 
z sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 25 czerwca 2008r.  w sali posiedzeń Urzędu 
Gminy w Zarszynie.  
 
  
Początek sesji - godz. 9.00     zakończenie - godz. 11.40  
 
Radni obecni : 
 
      1.   Konieczny Janusz  

2. Dębski Janusz  
3. Niemiec Wojciech       
4. Krzysztof Tomków       
5. Malik Adam     
6. Małek Janusz          
7. Mindur Andrzej         
8. Ołowiańczyk Zygmunt     
9. Stączek Ryszard      
10. Szajna Anna         
11. Trygar Krystyna  
12. Węgrzyn Maria  

      13. Gierad Alfreda 
      14. Michalski Edward 
      15. Kuzianik Alicja 
 
 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli : 
 
- Przedstawiciel Posterunku Policji w Besku 
   mł.aspirant        - Pan Adam Piwko 
- Wójt Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Betlej 
- Zastępca Wójta Gminy     - Pan Zbigniew Dec 
- Sekretarz Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Piotrowski 
- Skarbnik Gminy      - Pani Ryszarda Mikołajek 
- Radca  prawny      - Pani Agata Kustra Frączek  
- Kierownicy jednostek organizacyjnych i referatów gminy 
- Sołtysi 
  

 
 

Porządek obrad :  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Interpelacje radnych.  
5.Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym 
   z  realizacji uchwał Rady Gminy. 
6.Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Zarszyn za 2007r. 
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7. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpoŜarowego na terenie gminy Zarszyn. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Zarszyn na 2008r. 

 9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
 10. Ocena realizacji zadań ujętych w wieloletnim programie. 
 11.Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania odpłatności za usługi 
     opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych zasad częściowego  
     zwolnienia od opłat, jak równieŜ trybu ich pobierania. 
 12.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Zarszyn do Stowarzyszenia – Lokalna 
      Grupa Działania „Dorzecze Wisłoka”. 
 13.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości  Długie 
       na lata  2008 – 2016. 
 14.Wolne wnioski i zapytania. 
 15.Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
 16.Zakończenie sesji. 

        
 
Ad. 1.  Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny , który powitał 
zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych. Obrady były 
zatem prawomocne do podejmowania uchwał. 
 
Ad. 2. Nie wniesiono propozycji zmian do ustalonego przez Przewodniczącego Rady Gminy 
porządku obrad.  
 
Ad. 3. Do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono Ŝadnych uwag. 
 
Ad. 4. W interpelacjach głosu nie zabierano.  
 
Ad. 5. Wójt Gminy złoŜył sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy z swojej działalności  
w okresie między sesjami,  a takŜe z działalności poszczególnych referatów  w Urzędzie Gminy. 
 
Nad powyŜszymi sprawozdaniami w dyskusji głos zabrali : 
 
- Radna Alfreda Gierad zapytała w jaki sposób odbywa się nabór i wybór projektów  do Programu 
Integracji Społecznej dodając jednocześnie, iŜ kaŜda miejscowość z terenu gminy takie wnioski  
opracowała. 
 
Kierownik Referatu Oświaty Kultury i Zdrowia Pan Bogumiła Bętkowska odpowiedziała, Ŝe do tej   
pory ogłoszony został konkurs na jedno zadanie pn. „Kolonia z Kobylnicy”. Poprosiła, by na 
bieŜąco śledzić stronę internetową gminy na BIP, gdyŜ tam ukazywać się będą kolejne oferty na 
poszczególne zadania zgłoszone do realizacji w tym Programie. Ponadto Kierownik poinformowała 
o tym kto moŜe składać oferty  na realizację zadań z tego Programu jak i o zasadach finansowego  
ich rozliczania. 
 
Ad. 6. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa 
publicznego na terenie gminy Zarszyn za 2007r. 
 
PowyŜszą informację złoŜył przedstawiciel Posterunku Policji w Besku mł. aspirant Adam Piwko.  
Informacja ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
W toku dalszej dyskusji nad złoŜonym sprawozdaniem głos zabrali : 
- Radny Janusz Dębski zwrócił uwagę na to, iŜ najprawdopodobniej jedną z przyczyn spadku ilości 
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wypadków drogowych na terenie naszej gminy jest niewątpliwie wybudowanie przy  drodze 
krajowej Nr 28 Zator - Medyka chodnika wraz z jego oświetleniem na odcinku drogi Zarszyn - 
Nowosielce. 
 
- Sołtys Odrzechowej Wiesław Józefczyk zapytał, jakie mogą być konsekwencje wynikające 
z przeniesienia Posterunku Policji z Zarszyna do Beska dla mieszkańców z terenu naszej gminy.  
 
- Mł. aspirant Adam Piwko odpowiedział, iŜ  decyzja o przeniesieniu Posterunku Policji 
z Zarszyna do Beska zapadła na szczeblu wyŜszym i nic się w tym zakresie juŜ nie zmieni. Dodał 
jednocześnie, Ŝe z tego powodu  mieszkańcy Gminy Zarszyna nie powinni czuć się mniej 
bezpiecznie. Niemniej jednak  zasugerował Wójtowi i radnym,  by poczynić starania                                                   
o uruchomienie na terenie gminy Zarszyn,  chociaŜby siedziby Rewiru Dzielnicowych.  
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny odpowiedział, Ŝe ze strony radnych i  Wójta 
była dobra wola pozostawienia Posterunku Policji w Zarszynie, było kilka  propozycji 
udostępnienia potrzebnych pomieszczeń,  jednak  druga strona wycofała się. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iŜ Rada Gminy 
przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zarszyn.  
 
Ad. 7. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad informacją                   
o  stanie bezpieczeństwa przeciwpoŜarowego w Gminie Zarszyn. 
 
Informację na powyŜszy temat złoŜył Pan Krzysztof Tomków  Gminny Komendant OSP  
w Zarszynie. Informacja ta stanowi załącznik do protokołu.  
Przewodniczący Komisji dodał takŜe iŜ sprawy związane z bezpieczeństwem  publicznym, p.poŜ  
to nie tylko policja,  straŜ,  ale takŜe  zapewnienie ochrony zdrowia mieszkańców, bezpieczne drogi, 
stan techniczny obiektów  komunalnych itp.  
 
W dyskusji nad złoŜonym sprawozdaniem głos zabrali : 
- Wiesław Józefczyk Sołtys Odrzechowej stwierdził, iŜ  jest zaniepokojony stanem zabezpieczenia 
podstawowej opieki medycznej mieszkańcom Odrzechowej , gdzie obecnie na dzień dzisiejszy nie 
ma konkretnej informacji od Dyrektora SPGZOZ na temat pozostawienia w tej miejscowości 
punktu lekarskiego po sprywatyzowaniu  SPGZOZ w Zarszynie. 
 
- Tadeusz śuchowski Sołtys BaŜanówki zapytał, czy istnieje moŜliwość wyposaŜenia chociaŜby 
jednej jednostki OSP  na terenie gminy w „środek pianotwórczy”, który jest skuteczniejszy podczas 
gaszenia róŜnego rodzaju poŜarów. 
 
- Radny Ryszard Stączek stwierdził, Ŝe wysoko ocenia wszelkie prace i działalność jednostki OSP 
w Jaćmierzu i Posadzie Jaćmierskiej i jednocześnie zapytał, czy nasze jednostki OSP  włączone są 
takŜe do sieci powiadamiania o  numerze 112. 
 
- Radna Krystyna Trygar poprosiła Dyrektora SPGZOZ Pana Dariusza Wanielistę o podanie 
konkretnej informacji na temat organizacji dalszego funkcjonowania Ośrodka Zdrowia w Zarszynie 
i zapytała takŜe czy prawdą jest, Ŝe od 1 lipca br. w tym ośrodku zdrowia nie będzie juŜ przyjmował 
doktor Pasek i kto go zastąpi. 
 
- Pani Aleksandra Rysz Sołtys Posady Zarszyńskiej poprosiła dyrektora SPGZOZ o wyjaśnienie 
zaistniałej sytuacji związanej z prywatyzacją SPGZOZ ,  a mianowicie  o dalszą   działalność 
Ośrodka Zdrowia w Zarszynie poprosiła o wyjaśnienie przyczyn zamiaru odejścia doktora Paska 



4 
z tego Ośrodka , zapytała równieŜ czy Ŝona obecnego Dyrektora SPGZOZ w Zarszynie  będzie 
Dyrektorem NZOZ. 
 
- Radny Janusz Dębski poprosił Dyrektora SPGZOZ o odpowiedź , czy po 1 stycznia 2009 r 
nadal będzie  funkcjonował punkt lekarski w Długiem. 
Następnie wnioskował o przygotowanie i rozesłanie wśród mieszkańców gminy ulotek 
informujących o całkowitym zakazie spalania róŜnego rodzaju opadów ze szczególnym 
zwróceniem uwagi na tego typu zakaz palenia pomiędzy budynkami.  
 
- Radna Alfreda Gierad w swojej  wypowiedzi podkreśliła, Ŝe bezpieczeństwo publiczne to ogół 
warunków w jakich  Ŝyje społeczeństwo gminy dodając przy tym, Ŝe mieszkańcom Odrzechowej 
Ŝyje się  cięŜko z powodu: złego stanu nawierzchni dróg, niedokończonych chodników przy 
drogach, braku oświetlenia ulicznego, braku zadaszonych przystanków itp. Radna podkreśliła 
jednocześnie, Ŝe wśród mieszkańców narasta niezadowolenie z uwagi na brak realizacji 
nawarstwionych juŜ zadań, które od lat są nierozwiązywane. 
 
- Radna Anna Szajna kolejny raz wnioskowała o pomalowanie w Nowosielcach przejścia dla 
pieszych na drodze krajowej Nr 28 Zator- Medyka do budynku ośrodka zdrowia i szkoły 
podstawowej. 
 
Na zadane pytania odpowiedzi  udzielili :  
 
- Gminny Komendant OSP Pan Krzysztof Tomków odpowiedział, iŜ są plany zakupu”agregatu 
pianotwórczego”, lecz to wiąŜe się z duŜymi kosztami utrzymania poprzez przeprowadzanie badań, 
przeglądów, atestów itp. Pan Komendant dodał, iŜ w tym roku planowany jest zakup dla 
poszczególnych jednostek OSP systemu alarmowania. Poinformował, takŜe o dodatkowych 
źródłach pozyskiwania środków na działalność  jednostek OSP. System  reagowania 112 jest to 
ogólnodostępny numer alarmowania i nasze jednostki OSP są do niego włączone. 
 
- Dyrektor SPGZOZ w Zarszynie Pan Dariusz Wanielista odpowiedział na zadane pytania mówiąc 
między innymi, Ŝe do końca 2008 r nic nie zmieni się  w organizacji pracy placówek słuŜby 
zdrowia na terenie gminy. Natomiast tego typu  decyzje będą  musiały być moŜe podejmowane od 
2009 z chwilą wejścia  w Ŝycie rozporządzenia Ministra Zdrowia w sprawie wymagań jakim 
powinny odpowiadać pod względem fachowym i sanitarnym pomieszczenia i urządzenia zakładu 
opieki zdrowotnej dodając przy tym, Ŝe utrzymane tej ilości placówek jest zbyt kosztowne Pan 
Dyrektor poinformował takŜe o obecnym stanie technicznym istniejących obiektów słuŜby zdrowia 
mówiąc o tym, Ŝe niektóre z nich wymagają pilnie docieplenia, wymiany okien itp. Powiedział 
takŜe, iŜ  pojawiła się  moŜliwość składana wniosków  na lata 2008 – 2013 na prowadzenie 
działalności NZOZ i była to dobra decyzja o dokonaniu przekształcenia SPGZOZ. Dyrektor odniósł 
się takŜe do sprawy związanej z odejściem od 1 lipca br. doktora Paska, mówiąc, Ŝe to jest  jego  
osobista i przemyślana  decyzja  dodając przy tym, Ŝe nie ma między nimi Ŝadnego konfliktu. 
Poinformował jednocześnie, Ŝe usilnie będzie zabiegał  o pozyskanie lekarza na brakujący wakat , a 
do tego czasu on go będzie zastępował w Ośrodku Zdrowia w Zarszynie.   
 
- Wójt Gminy odpowiedział radnej Anne Szajna , Ŝe w sprawie pomalowania przejść dla pieszych 
w Nowosielcach wystosowane zostały pismo do odpowiednich instytucji , które za tę drogę 
odpowiadają  i nie ma w tej sprawie Ŝadnej odpowiedzi.  
 
- Radnej Alfredzie Gierad Wójt odpowiedział, Ŝe w Odrzechowej większość dróg to drogi 
powiatowe  i to Powiat Sanocki ma je remontować. Gmina opracowała dokumentację wraz 
z pozwoleniem na wybudowanie 3 km oświetlenia ulicznego i obecne czekamy na wolne środki by  
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to zadanie moŜna było realizować. DołoŜono teŜ część środków na dofinansowanie budowy 
chodnika przy drodze powiatowej. Starostwo Powiatowe w Sanoku złoŜyło wniosek do RPO  na 
remont drogi na Osiedle i Wójt zaznaczył, Ŝe nie widzi zaniedbań ze strony Gminy. Jednocześnie  
dodał ,  iŜ  zdaje sobie sprawę z tego , Ŝe mieszkańcy są  zniecierpliwieni,  ale to wszystko trwa  
w czasie jak równieŜ brak jest na ten cel potrzebnych środków finansowych. 
 
Ad. 8. W ósmym punkcie porządku obrad przystąpiono do analizy projektu uchwały w sprawie 
zmian w budŜecie Gminy Zarszyn  na 2008 r.  
 
- Skarbnik Gminy Pani Ryszarda Mikołajek dokonała analizy projektu uchwały w sprawie zmian  
w budŜecie Gminy Zarszyn na 2008 r wskazując kolejno na potrzebę zmian zarówno po stronie 
dochodów  i wydatków. Poinformowała takŜe na podstawie jakich  pism, decyzji  te zmiany zostały 
wprowadzone do budŜetu gminy.  
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
poinformowała, Ŝe członkowie Komisji  na posiedzeniu w dniu 23 czerwca 2008r. pozytywnie 
zaopiniowali projekt zmian w budŜecie gminy Zarszyn na 2008r.  przyjmując jako niezbędne 
i zasadne.  
 
- Gminny Komendant OSP, radny Krzysztof Tomków  wskazał na celowość wprowadzenia zmian 
w budŜecie gminy mówiąc, Ŝe otrzymane dotacje z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej na zakup i karosaŜ samochodów poŜarniczych dla poszczególnych jednostek 
OSP  na terenie gminy i inne środki pozabudŜetowe pozwolą odnowić stare i  zuŜyte samochody 
straŜackie.  
 
Wobec braku  dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał pod głosowane projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008r. Uchwała  
podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik 
do protokołu.  
 
Ad. 9. Kolejny projekt uchwały dotyczył zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
 
 Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały powiedział między 
innymi, Ŝe podstawą opracowania  projektu w/w uchwały jest przepis art. 82 ust. 1 pkt. 3 ustawy  
z dnia 30 czerwca 2005r. o finansach publicznych. Zgodnie z tym artykułem jednostki samorządu 
terytorialnego mogą zaciągać kredyty i poŜyczki na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań  
z tytułu zaciągniętych poŜyczek i kredytów. W związku z brakiem środków własnych potrzebnych 
na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i poŜyczek istnieje konieczność zaciągnięcia w/w  
kredytu i to rozwiązanie  pozwoli nam wyjść z trudnej sytuacji finansowej związanej z rozbudową 
oczyszczalni ścieków  Zarszynie, której koszt budowy wynosi ok 12 mln zł prawie w całości 
finansowanej z środków własnych.  Ponadto Wójt poinformował, Ŝe  podejmuje działania  
w kierunku przesunięcia, bądź umorzenia spłat zaciągniętych poŜyczek i kredytów , by w ten 
sposób pozyskać środki dla wykonawcy za wykonane prace przy rozbudowie oczyszczalni ścieków.   
  
 Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna 
Trygar oznajmiła,  iŜ członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 23 czerwca 2008r.  pozytywnie 
zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Innych głosów w dyskusji nie zabierano.  
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- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Uchwała podjęta została jednomyślnie.  
W głosowaniu udział brało15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 10. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad informacją  
z realizacji zadań inwestycyjnych ujętych w wieloletnim programie. Informacje tę  radni i sołtysi  
otrzymali wraz z zaproszeniami na sesję.  
W dyskusji głos zabrali : 
- Jan Stokłosa Sołtys Nowosielec zapytał dlaczego w sprawozdaniu dot. budowy sieci 
kanalizacyjnej w Nowosielcach widnieje zapis „ w wyniku realizacji zadania stworzono moŜliwość 
podłączenia do sieci 350 gospodarstwom” skoro na terenie tej miejscowości  jest obecnie 320 
budynków mieszkalnych. Sołtys stwierdził jednocześnie,Ŝe nie zgadza się z podaną w 
sprawozdaniu liczbą 225 gospodarstw podłączonych do sieci kanalizacyjnej mówiąc, iŜ jest to 
liczna zaniŜona.  
 
- Kierownik Referatu  Inwestycji i Gospodarki Mieniem Gminy Pan Eugeniusz Mazur wyjaśnił, Ŝe 
ta  ilość budynków wpisana została według  projektu projektu budowlanego, który jest planem 
perspektywicznym do 2050r. Ponadto Kierownik poinformował, Ŝe sprawozdanie jest 
przygotowane rzetelnie,  a ta wykazana ilość podłączonych budynków to są spisane umowy z ZGK.  
 
- Radny Ryszard Stączek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wnioskował o przygotowanie 
informacji uwzględniającej ilość budynków na terenie gminy, ilość budynków przyłączonych do 
sieci wodociągowej i kanalizacyjnej, a takŜe ilość budynków nie podłączonych, a którym stworzono 
moŜliwości do ich podłączenia oraz tę ilość budynków które nigdy nie będą podłączone do tych 
sieci z róŜnych powodów.  
 
- Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
oznajmił, Ŝe Rada Gminy przyjęła sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych ujętych 
w wieloletnim programie.  
 
Ad. 11. Kolejny projekt uchwały dotyczył szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych zasad częściowego 
zwolnienia od opłat, jak równieŜ trybu ich pobierania.  
 
- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia w/w  uchwały powiedział, Ŝe zmiana odpłatności za 
usługi opiekuńcze lub częściowe zwolnienie od opłat podyktowane jest dobrem podopiecznego, 
gdyŜ są to najczęściej osoby schorowane wymagające stałego leczenia bądź rehabilitacji. Występują 
teŜ sytuacje zwiększonego ogrzewania mieszkania w okresie jesienno-zimowym co powoduje, Ŝe 
posiadane dochody nie wystarczają na zaspokojenie bieŜących potrzeb, zakup leków i ponoszenie 
dość wysokiej odpłatności około 150-300 zł. Od 2004r.  koszt usługi wzrósł z 7, 20 do 10 -ciu 
zł/ godzinę co spowodowało prawie dwukrotne zwiększenie odpłatności, którą podopieczni nie są 
w stanie uiścić. Biorąc pod uwagę powyŜsze okoliczności i kierując się realiami Ŝycia codziennego 
i duŜymi wydatkami związanymi z leczeniem i bieŜącymi kosztami utrzymania zasadna jest zmiana 
uchwały.  
 
- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Prawa i Porządku Publicznego Pan Krzysztof 
Tomków oznajmił, iŜ członkowie Komisji na posiedzeniu w 24 czerwca 2008r. pozytywnie 
zaopiniowali projekt omawianej uchwały. 
 
- Radny Ryszard Stączek zapytał jakie jest obecnie ustalone minimalne kryterium dochodowe i czy 
jest ono waloryzowane. 
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- Kierownik GOPS Pani Beata Stankiewicz podała kwoty i podstawę prawną do ustalenia kryterium 
dochodowego ustalonego do obliczana zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
usługi opiekuńcze oraz szczegółowych zasad częściowego zwolnienia od opłat, jak równieŜ trybu 
ich pobierania. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 
Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 12. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Zarszyn  do Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Działania  
„Dorzecze Wisłoka”.  
 
- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały powiedział między innymi, 
Ŝe podjęta w styczniu 2008r uchwała w powyŜszej sprawie nie zawierała okresu na który Gmina 
Zarszyn  przystępuje do LGD. Natomiast zgodnie z wytycznymi Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi 
wymagane jest by w uchwale wskazać okres na który dana gmina przystępuje do LGD 
(tak obliczony, aby umoŜliwił realizację  zobowiązań zaciągniętych przez LGD w okresie realizacji 
Lokalnej Strategii Rozwoju). Obecny projekt uchwały zawiera zapis mówiący o tym, iŜ Gmina 
Zarszyn deklaruje wolę przystąpienia do Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Działania  na okres nie 
krótszy niŜ od 2008 – 2015  i siedzibą Stowarzyszenia będzie Zarszyn.  
Ponadto Wójt poinformował o wniesieniu autopoprawki do § 3 projektu uchwały „Szczegółowe 
zasady i cele działania Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Działania „Dorzecze Wisłoka w Zarszynie 
określa Statut Stowarzyszenia” i skreślić „stanowiący załącznik do uchwały”. 
 
- Radca prawny udzieliła wyjaśnień,  iŜ Gmina przystępując do Stowarzyszenia jednocześnie 
przyjmuje jego Statut i nie moŜe on być załącznikiem do w/w Uchwały. 
 
- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Prawa i Porządku Publicznego Pan Krzysztof 
Tomków oznajmił, iŜ członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 24 czerwca 2008 r pozytywnie 
zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały. 
 
Innych głosów dyskusji nie zabierano.  
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny  poddał pod głosowanie uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Zarszyn  do Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Działania „Dorzecze Wisłoka”. 
Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Ad. 13. W trzynastym punkcie porządku obrad przystąpiono do analizy projektu uchwały w 
sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Długie na lata 2008 – 2016.  
 
- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Prawa i Porządku Publicznego Pan Krzysztof 
Tomków oznajmił, Ŝe projekt uchwały był przedmiotem analizy na posiedzeniu Komisji w dniu 
24 czerwca br. Członkowie Komisji przyjęli projekt uchwały wraz z naniesionymi  przez autorów 
projektu Planu Odnowy Wsi Długie autopoprawkami zgłoszonymi w trakcie tego posiedzenia przez 
radną Marię Węgrzyn. Zgłoszone autopoprawki stanowią załącznik do protokołu. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie zgłoszone do 
projektu uchwały poprawki, które przyjęte zostały jednomyślnie. 
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- Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Długie na lata 2008 – 2016 wraz z przyjętymi 
poprawkami. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 
Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.14. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali : 
 
- Radny Wojciech  Niemiec podziękował Wójtowi i Kierownikowi ZGK za uŜyczenie koparki do 
wykonania prac porządkowych po zaistniałym poŜarze w miejscowości BaŜanówka jak równieŜ 
Wysokiej Radzie za podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy i  przydzieleniu środków 
finansowych na zakup i karosaŜ samochodów straŜackich. Ponadto radny wnioskował 
o przeprowadzenie remontu drogi powiatowej w BaŜanówce ze szczególnym uwzględnieniem jej 
pilnego  wyremontowania  przy budynku remizy OSP.  
 
- Sołtys miejscowości Długie Janusz Folta wnioskował o wystosowanie pisma do Dyrekcji 
Przedsiębiorstwa  Górnictwa Nafty i Gazu w Sanoku w sprawie odkopania zasypania rowu 
w pobliŜu stacji gazowej w Długiem przy drodze powiatowej Długie- BaŜanówka. 
 
- Radna Anna Szajna zapytała o termin składana do Urzędu Gminy wniosków w sprawie propozycji 
zmiany klasyfikacji dróg wewnętrznych na gminne. 
 
- Radny Adam Malik zapytał, jaka jest procedura wprowadzania dodatkowych zmian w Planie 
Odnowy Miejscowości Posada Jaćmierska. 
 
Ad. 15. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania udzielili: 
 
- Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział radnemu Adamowi Mlikowi, Ŝe wprowadzanie zmian 
odbywa się na takich samych zasadach jak podczas uchwalania Planów Odnowy Miejscowości. 
 
- Wójt Gminy odpowiedział : 
- radnemu Wojciechowi Niemcowi, Ŝe po raz kolejny wystosowane zostanie pismo do Starostwa 
Powiatowego w Sanoku o pilne wykonane remontu drogi powiatowej w  BaŜanówce.  
Ponadto Wójt poinformował takŜe ,  iŜ najprawdopodobniej w 2009 r na drodze krajowej Nr 28 
Zator - Medyka w Zarszynie od kościoła w kierunku Długiego będzie kładziony dywanik asfaltowy,   
gdzie obecnie zarządca drogi opracowuje  w tym zakresie niezbędną  dokumentację. 
 
- Sołtysowi  Januszowi Folcie Wójt odpowiedział, Ŝe zostanie wysłane pismo do Dyrekcji 
Przedsiębiorstwa Górnictwa Nafty i Gazu w Sanoku  w sprawie odkopania zasypanego rowu przy 
stacji gazowej w Długiem. 
 
- Radną Annę Szajna poinformował, Ŝe wnioski sprawie przekwalifikowana dróg wewnętrznych na 
gminne naleŜy składać w terminie przed planowaną sesją w miesiącu sierpniu br.  
 
Ad. 16. Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny podziękował 
wszystkim zebranym za aktywny udział w obradach ogłosił siedemnastą sesję Rady Gminy Zarszyn  
w bieŜącej kadencji za zamkniętą. 
 
Protokołowała:          Przewodniczący  
Irena Kasza       Rady Gminy  Zarszyn 
        mgr Janusz Konieczny 
 


